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Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i
választ igénylő kérdést kívánok intézni a Vidékfejlesztési Minisztériumot vezető
miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Mi lesz veled Óvártej? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom.

Tisztelt Miniszter Úr !

A vidék és a feldolgozóipar segítése helyett a kormány asszisztálása mellett egy újabb nagy
múltú üzem jövője vált bizonytalanná. Sajnos kormányzati oldatról semmilyen konkrét
intézkedéssel nem találkoztunk. Az Óvártej beszállítóinak helyzete is sok esetben kilátástalan .

Kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, mikorra várható az egész magyar tejágazat és a ráépülő
feldolgozóipar jövőjét érintő átfogó stratégia megalkotása? A konkrét ügyben az üze m
magyar termelő i tulajdonba való juttatása miért nem merült fel alternatívaként?

Várom megtisztel ő válaszát!
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